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nattah so that we have .people Ike Murk Lane who wrote a 
book and other people. It always ratified me about; the 
Kennedy thing, so one time I called Garrison in New Orleans, 
I cea^t get to him, but I tailed to hit chief investigator 
and said that we have a show out in CXifoxnia, if he ever 

came out, we would appreciate him coming on which he never 
did, Uh, to be truthful with you, there is certain newsmen 

in this town, and Im not going to give you any names because 

I don't think they really--
or Wex, it doern't make any difeeence,,
A -hat woke as serni-nvestigaters for Garrison,

They dot't gelt paid; they beiieie -that there was a plot, & 
donspiracy, That's how they found Edgar Eugene Bradley out 
here in North Nonfood, Certain newsmen knew who he was 

and Koked at him and took pictures of him and everything, 
and Warren Hai and the other peopo-I think there was 

another person. These people I became famiiar with and 
told kern because of my show, I would apprejiate any help 
they could give no-getting anybody from Garrison's staff on 
because it makes for news. Uh, I used to be with Time 

Nogaine, and I knew Pierre Salinger quite mH, I had Pierre 
on tie show, He came on and at that tm* I asked if John- 
Roeet Kennedy would run for president. He said, "Yes, he 
though," but he had just left Crntinental Urines, so I 
know something was afoot, mi, guess in February or March 

when Kennedy announced thatt he would run, I called Pierre
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and said I cai-tMi la aganst the FCC rules, you undeleted, 

because X can't endorse a candidate in producing a television 
show, 'but X said X would help him in Ml ways X could when 

he came to Los Angeles; I would give him the time on the .show 

and help produce any ads or whatever work X could do for 
the Kennedy campaign because X wanted Robert Kennedy to be 

the candidate* So X became very acquainted with an the 
people at Kennedy headquarters here, and Frank Mank.ew.es 

and Fred Dutton; and X -went on the trips with them. Whurnwr 

they came to Caifornia, X got on the plane and would go , 

with Kennedy*

Apparently somebody from Garrison’s staff knew that X 
was very close to Fierre &a.inger, se one day they had an 

investigator here fom Garrison's staff who lies in Los 
Angles, They’ve had him in and out. This guy contacted me 

and asked meow, this was prior to the Xndana campaign, so 
X don't know (*) and asked me if X knew Kennedy, and X said, 
"Yes, X had met him, talked to him, been to a party with 
him, and X was supporting him*" They asked me if X would go 

to him and then Garis—I said—first of all this investi- 
gato^? co^nl^ac^^rd ime .^^Bd ^iskeid ^®e if X would go t;o Garrison* 

X mean go to Kennedy and ask Kennedy if he would give 

Garrison at any place in the country at that point they would 

exchange or he would give Rolmet Kennedy ail the infomaticn 
aboit his brother. WH, X don’t—I didn't trust the guy, 
that was the investigator. X bunted him, but, you know,
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they can tall a different story, so I said, "I have to talk 
to Jim Garmon personally." Now I had talked to hm 
previous to the thing, so Jim .Garmon was in Pala Springs, 
so he caked me from Palm Springs.

Q BY SOT. STRONG: When was this, if you remember?

A Before the Indiana campaign# so you'd have to 
date--you'd have to look up the Indiana camuagn. He called 
me from Palm Springs at my home. He said—I knew who he was 

because I recognized him. I also taped the phone cai Which 
I erased. He asked me if I would go to Kennedy and tell him 
exactly wha I told him; that: he would give him al the 
evince of the conspiracy and who actually killed his 
brother*, the actual proof. WU, that motified me because 

as sort of a newsman and I—net an idea of making money, I 

don't care about making money off of it. X wonted to know 

in my own mind if there was a conspiracy* and he had any 
evidence on it. I would much rather Icok at it mysef before 
I go to Kennedy’, you know, and become stupid and say to him, 
"Look, Sector, I know who killed your brother," or put it 
to him. So he in turn sent one of his chef investigators 
in here. I didn't want to be alone with the investigator 
in the idea that maybe nobody would beliew it, the story. 
so I went to a wellkkown attorney here in Les Angeles who 

is a good frUnd of Pierre Saingerd, a good friend of 
Bobby Kennedy’. We sat in his office, and he showed us Xd
say 70 percent of the evidence that Garrison has., and told
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us a lot more that Gariion would show, except for 10 percent 
Gascon has hidden; that he is very frigtteledl that he wil 
never get to trial, and the comments were made that this 
evidence, if you saw this police officer, it coata’t be set 
up. None of this stuff was net up.

Q Whit was the attorney's name that you—
A —his name was Ronald Buck, He's in the nine (*)
or BY SGT, SANDUMt B-u-c-k?
A Yeah, now he its the president of the company

called The Factory. Its a nightclub and Pierre SAUnger’s 
partner*, You know, real good trends, and Ron can suhsttwti- 
ate this story. I dont know if he wants to get devolved in 
it now after Kennedy getting killed but he belieied the 
story. Uh, basically, the story is that a group of people, 
power groups, wanted to get rid of John Kennedy because he 
stood for certain principles that they didn’t stand for when 

they hated the cath^ics. Now, you got to take this in the 
idea that I take it, middle of the road, and you either 
believe or disbeieeie it, or its a great story. A group of 
people, when John Kennedy was elected president, saw that 
he was for more of a peace candidate than a war candidate; 
and if you put together a war machine or an industrial war 
complex machine, a lot of people want war in this country 
because it makes a lot of money. Therefore, they hated bis 
for many reasons. One, he had made great mireds with 

DeGaulle, which was known< I wean he had—Mrs. Kennedy went
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©yer there, and DuGaue, you knew, .really thought she was

Khrush<chev; they had matings, Third thing, and a very 
important thing was the oil depletion aUwnce, John 
Kennedy wanted to get rid l that, and so did Bobby Kennedy, 

One week before his aee«Mi>uatlon, he came out and said he 
would do something about the H depletion aUwance, Sone 

of the people there involved in Ker~-Garieoi,e wind are 
well-nown U people. If that depletion ever went, you know, 

ever took the taxes from eowe of these oil people, they would 
be paying WllKns or bilions, and they didn’t want that. 
And the story gets really involved with high people in

Q Are their names neitiowd? Are these high people 
named in the evidence you saw?

A Wei, I know who the c«ns>ilratlrs were, who he
calls the coodttee* 1 mean this is the group he-1 dn’t 
think he has the proof to point the finger and say you did 
it, but he’s got them Ike Edgar Eugene Bradley, He was 

Ike a bookkeeper. Uh, they had three levels, the commtte-e, 
the bookkeepers and the actua shutters. I’ll relate the 
whole story to you as I heard it up to a point, and I’ll tell 
you what I cant tell you because the guy,iaw really told 
me a lot, and I don’t know if he’s truthful or not; bulb then 
if# a great story, If it is tne, I felt that Robert 

Kennedy should know about it, and that ’s why I went to him,

Tom 618 (R-3-4)
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but I'll tell you what happened. In 1960 the National States 

Rights Party was forced somewere in south Memhl», I think:. 
It>» an UUrc-tate group. It hates the Jewish people, the 
teatelics; it hates everybody only pure White Americans.

Q BY SOT. STRONG: I hate te interrupt you, but
could we Interject In here;? Wet is your faith?

A Jewish.
Q Jewish,
A But, but you got to understand it doa’t mean

anything to me about this.
Q «cay.

A The reason Ite saying it is if it—if you wanted 

to appeal to me that way, if he said that they hated the 
Jews, it wouldn’t bother me because I have been in this 
business so damn long that reany its Ike a police officer, 
you dont care what the—but this is true; its known. Where 

did the National States Rights Party get their money, You 
see, who gives them all their money? Well, there are groups 

of people around this country that fiance this great hatred. 
Let’s face it. These little guys that run around with shot­
guns and shoot everybody, they got to be paid. There was 

a document which I saw that Garrison had in i960 that said 
we mat eimmate three people, and they were Hl infante, 
J.F.K., N.L.K., and M.F.K* Just on a piece of paper which 
was taken by a certain police department in the South teat 

■raided the headquarters and took 'Hl this hate stuff, and
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these documents where Garrison had copl.es of this. This was 

about 1*960. At the same time let’s assime that sooelbOdf in 
this comittee Which I told you about Us the hierarchy of 
this conspiracy waited to get rid of Kennedy.

Q Are you talking .about President Kennedy'?

A Yeah, Yi talking about John Kennedy, and I’ll 

lead you up to Senator Kennedy..

Q Very good.

A They agreed to put up ten iliom some odd 

thousand dollars Which is a lot of money, this comittee 

would .ferret'it out through a secondary commttee that 
didn’t know where they were getting the money, and that 

secondary commttee would find out who could do it. There 
were certain ones called splinter groups (*) during the 
Cuban thing. The Cubans hatred Kennedy. A let of Cubans 

.hated him because he had never agreed that the Bay of Pigs 
was a fiMco, and he really didn’t know too much about, the 
CI.A screwed hta up there. so he was very anti-GIA. in 

Hct, he- would have done away with it. He was very anti- 

J. Edgar Hoover, in fact, Bobby was anti-J, Edgar Hoover, 

you know. Along comes this group that then very few people 
in this country .‘would, know how to shoot a president unless 
they’ra nuts, that can do it. so this group decide though 
contacts they had in the .Federal Governxmnt--there is a 
group callM the Far Eastern Group in the C.I.A., and I know 

this to be tium because a freond of mine is in the d.A.,

form618 «-M>
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and he has told me that there—-thia does exist a^hhugh he 
doesn’t do that work. They are, you know, Ike killers. 
They know how to do it. They are paid to do .Jobs on people. 
So through this group, through a great mass of different 
people, somewhere around a hundred people were involved in 
the assaissinatia*. They decided that they would assassinate 
John Kennedy. Not decided, they planned it. The first 
choice to shoot him was in Mami, butt they coOldnt do It. 
The second choice was in Chicago* Now, xm tellkg you a 
story that is related to Jim Garri«rn by one of the shooters* 
One of the actual guys that did the shooting on John Kennedy 

which really is a weird thing because if he's got him, I 

said, "Wn, bring hm out** I said, "Let's take his 
pictures; Hets goto Life Naganine; lets get it well-town 

because if you've got the goddam evidence, Garrison, " jm 
Garmon, "don't let it sit." He says, "I got to go to- 
court with it;. Thats the only way it*s going to be believed 
is in court." And the press has madehm out as a nut any- 

W, . “
So anyways a group was hired, anti-Castao Cubans, of 

'which there were four people. They had attempted this in 
Chicago but aborted it at the last minute* Now comes Lee 
Harvey Dawdld. Lee Harvey Oswald was the (*) guy that was 

cleared all the way to the top for Ml kinds of clearances 
in cryptics, high-speed code* Garrison says he didn’t go 

to Rumia to--to go over there to quit the United States*
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He m> aent over there and it mattes a lot of sense. suit's

Lee Harvey Oswald can handle-cam operate smacc hand-held 
radios that are high-speed t;ausmite»s! that -really go up. 
If you remember the U-2's were fyng over Russia when Lee 
Harvey Cewacd was there. The only way these U-2's could 
home-in to Russia was by htndchtCd radios on the ground 

because there was no commnlcation system in Russa, so thoy 
had people planed these. This is what Lee Harvey Oswald

When the U-2»s were owe—hey started flyng over with these 
spy-in-he-sky StteHes. They had no more use for Lee

men even paid his way back here. He was used M-he went 

to New Orleans and used in acc these areas. He was used 
there by certain people in government.

One of the things he got involved was a Far Play For

and there is sdblSttntiatOm documents that Gunnison's got 
thtt be stole actually from the FBI. I don't know how he 
did it, and shows payors and shows everything. Wither 
that's true or not, I don't know because I have never seen 

an FBI agent pay anybody. But I know it could be done. Lee 
Harvey Oswald was then told that a group would attempt to 

assassinate John Kennedy in Dalias. They woilcto’t kn him

i
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though, but they waned him to go into a building and plant 
two rfles, and which he did, and this was am put (*) 
Garrison does not really know if he took a shot at him or not. 
He cant prove that Dewald took a shot, but he can prove 
that Oswald cou&nt kin, because there is another bunding 
behind where the shot actually came fom. At this point 

he’s got a manaccipt or a story written by a former C«jX, 
or a Ruslan* or somebody that knew the whole thing, the 
whole plot; and then when you hear this and you see the 
actual pietwres that CarrLaon’s got, it sort of scare# you.

Xm taking you up to Danas now, and they plant Lee 
Harvey Oswald in there, and Tibbetts was involved in some 

way/ Jack Ruby was an moment* a paid dormant for the 
Danes Police Department* He was paid. The Dallas police­
certain members of the Danas polite, because of their 
position, could grant immunity to different people through* 
out;- the city immediately when the shooting happened. The 

Dma .SwettS Office, certain people, you know, the Chef 
says* "Do’t go after this g^y," where your superior says, 

"Dm’t go after the guy; go after his/ you’re going to do 
it. I mean this—his happens a lot and that .police depart­
metis a funny kind of police department. Payf in Dallas 
are weu-kown, so they picked Dauss because the people 
that were evolved in this comattee and in the secondary 

people or the secondary level could control certain -people 
in the community there. On the day before-two days before
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th•aiSMKlnutiOtt> Special Agent? in Charge of theBX and I 

saw the teHegam and I knew its not a regular Western Unicom 
it was a Fax thing they sent over, you know, their bureau, 

from the Specal Agent in Charge to the Director saying he 
had definite evidence and proof that an assassination plot 

woUd be-«would be launched against John Kennedy at Dealey 

Plaza at 12 o’clock noon, and it even had the guy's name on 
there, and I checked to see if he really was an FKC agent 
and he was. He then had a second follwup Ulegam asking 
why he hadnt recedied an answer back and what to do.
Garrison said the Momant that told hm that there was 

going to be a plot was Lee Harvey Oswald. The FBI agon--
a BY SOT. HAMBLEN: What was this again now?

A The Moment for the FBI that told them there 
was a plot to attempt to assassinate Kennedy was Lee Harvey 

Onnad. I sean, its a weird story, but boy 1t—you got to 
.look at—if you saw am the stuff I saw in the pictures and 

everything;, then you'd say, "gee, I don’t know, he could have 
mad* a lot of this stuff up." Bit it sum* mpOMible. See, 

he had a secondary tuXegam to the director saying, "Please 
advise what you want to do." Now, the FBI, the director, 
not being in charge of protecting the president and not 
warning the president, and this is where I find a lot of 
things, even if the guy knew he was going to be shot, he’d 
do oomsthing. I-ony man would unless there was force put 

on him. (*) He then turned it over to the Secret Service

F-orm618 R-34)
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because their Job was to protect the president The teiegam 
never got to the Secret Service. Somewhere between the FBI 
Director^ Ofice and Secret Service 'he teetgam dlappeauedi, 

but Garrison has a copy of the teeegam. Shut’s one thing 
that happened.. Uh, what happened was they picked Dsaley 

Haza because the Secret Service had gone through the route 
of the procession before, and at DWWy Plaza they would 

make a complete .left turn and go on an overpass where he was 

going to make a speech. She Secret Service usiuOly never 
stops those cars at an. They are always at a certain speed, 

around 30 miles an hour. They never slow the damn things 
down. This they’d have to come to a dead stop amost. In 
fact, they did ccme to a dead stop at the bottom of this 
Plaza area. The speed in which he was shot, it was 11 point 
something me* per hour.

There were four shooter*. Now these shooters were 
statooned at different spots around that. One was in that 
grassy kocCl. No one was in front of him, and 1 think two 

were behind him, one of the buildOrgi^, Just behind the Book 
Depestory Bdldig and the Cornty Records Balding Which 

, gave them a higher shot angle which the FBI coubfcnt even 

prove how they, you knew, they cMuto’t show that Oswald 

could shoot him from that buildiig;. The best sharpshootes# 

in the country coUldOt have done it. But behind him gives 
them the angle, but they never cheeked that. These four men 

were paid so much money, and they hated Kennedy anyways

'form 618 (R-3-4)
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because they w*x* antiCJastro Cubans. They were from the 1 
Spinter Group trained by the C.U. to invade Cuba, and 
certain people of the CX A were cognizant of wht was going 
to happen. Now, Oswald was a plant; he was a stooge; he was 

going to go and plant these rites and maybe take a^shot at 
him but miss because they—he was told that this woad tugger 
Kennedy to do something about Cuba, you see, and he was 

dnvovtd fe this plot and maybe It would help the government. 

He dida*t knew,.but-in his travels he decided to tel the 
FBI what he was doing because they were paying him, which 
he did; and he told this particular agent about this plot a 
couple days before. He told them who the people were.

So we get now to the day that it happens. The four 
shooters positoned themselves at certain spots so they would 

be 60 yards away each war, each director. They had little 

two-way radios, smU one* with smll antennas. One guy 
yelled, "Fire," at this particular time when they reached 

the certain spot ton that street. They all fled simultaneous 
ly which meant that a lot of people said it Bounded Ike a 
volley of shots. This was in the Warren Communion Repot 
when a lot of people wore 'iUtUriewod. Not just three shots, 
they shot four times. Each guy shot at the sama time. The 

first shot hit him in the ffmt-ex»ust me, I think the first 
shot hit him in the back. Yeah, coming fom the—where the 
Boot Deposstory Building-sSppoJMdlly Comity Reecodds-jht him 
in the back, The next shot; simultaneously Wit him in the
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front. Now, I used to work for Time, and I saw the Zepruda 

films. You saw the Zepruda films as police officers. You’d 
wonder what the poliemam on' the mitorcyde is doing going 
Ike this as the mt of Kennedy*# head is coming this way, 

being shot fem behind, it just isn’t possible, I think, for 
that bullet to turn around. So coupled with this infomation 
that he was shot from the front, they used nonsighted rfes 
Mausers because a sight would have corrected—hey would have 

tred to correct on that sight and zeroed in. Unsighted, 
they cou&nt correct, it would be just a straight shot.

Q BY SGT. STRONG: Look, what do you mean by that;? 
I don’t understand that? Im sorry to dWerrupt.

A WH, Im not a gunman, butt to put a sight on
their telescopic sight, they would have to overcorrect as 
he was moving. These guys were perfect shots. They were 

treked in marksmanship, so -they used unsighted,, just the 
thing that sticks out because it was better shot; for them 

rather than using telescopic mights. New, I don’t know the 
theory of that, but I assume that there must be some reason 
for it. They used to use specianymade bunts. The butts 
were made so they would dissolve or break up, and I know this 
is tme, it can be done on contact they would bust. One of 
them missed Kennedy and hit a woman--do you nmemer a man, 

hit hm on the cheek and imbedded in the ground? The Dallas 
police were right there to get it out of the ground and even 

changed the si^ 'post that was hit. They fled four shots.

•Fo<m618(R-3-4)
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Uh out of th* four, Omnolly » hit by thio supposed^, and 

Kennedy. Then two of th* guys behind shot another two shots, 
so six-six shots were fried, Qtoiion has one of the 
bullets. X mean I saw the picture of it. He said he would 
produce .it, give it to Holbert Kennedy and everything, and

it could be proved that it was shot from a Mauser, and the 
guy that did the shooting wodd tell the whoa story. Uh,
they were .immedately arrested, these four people; and X think
seven or eight people were armiWi one with a Neuser in 
his hsnid rifle in his hand, He said be had been hunting* 
The car was from louisim*, out-of-state liense, but it
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had been muddied, bait he was working here* They had H gone 

right though a poll<e—ttwre was a pouce-here happens to 

be a polite parking lot where someone was shooting from 
because the police department is right near it,* so they took 
these people in and booked them—or not booked them, but 
questioned them and let them go. These people-

e BY SOT, SANDLIN* -wtere tour Cubans?

A WH, they were anti-Castxe Cubans, They could

25

26

have been American, x don’t .know* X know one guy that 
Garrison says ha’s grit is a Cuban or a Latin, let’s put it 

this way. (*) use the term Latin, They then escorted 
these people out to DOha Airport in a police v^Ude, and 
they m got on an Eastern Urines plane and took of and 
went to another place and then went out of the country. They 

were given Ike immunity by the police because certain police
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• • 19
were supposedly involved, and a certain Sweiif, certain 
C*XA agents. The minute John Kennedy was assassinated, uh, 
uh, Lyndon Johnson in some way, Garrison says, knew what had 

happened, because of the power structure of the people that 
were in this comdttee that had paid some of them had given 
mUfcnis to Lynden-Lyndon Johnson to be president. They 
had hie for 30 years in Congress and the Senate that^u^^ iF^o^^JW^^^^^

he couldi’t do a thing about it, and he knew and he was told 
that ths had nappesMMk so immslatexy ne was—oomaw the 
Warren camdiwlon, and he was told that (*) Warren wn you 
look into this, you will not look into that, and everybody 

on that Commission lakad into certain things and didn’t 
L<ok into other things, and there was a great-even some 

membere of the comnsision saxs, why ddns we look at mist 
Anyways the Group got away.

There were 90 odd people in the whole thing including 
the eommttee down to the shooter*. Some of them have died 
myseriouly, others have died of heart attacks, all this 
Jaxz. Uh, Km Just trying to think now. At this point 
Miion then opened an mvestigotHmj I think a year after­
wards into the murder of John Kennedy because he had heard 
fom somebody or had evidence that the plot had started in 
New Orleans, no he started subposning poops# One he had 

was a ferry. A guy by the name of Phare who was a homo­

sexual who kept 'lists of people* He was able to question 
Pham, and Pharie told him that he wrote a liage report
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about; the exact thing, about his poeititai there, about him 
being on an air—he was a pilot. The -four guys, if they 
coUd’t get out on Extern Airlines, or the way they got 
out, woUd meet him at this airport and he would fly them 

out. He wrote a report about his positim in the wtole 
thing. That .report was taken by the FBI when they arrested 
Pharie. They took in Pharie at the aseaaeinatlni. Some 

reason they knew Phwia was involved/ so they arrested him 
or took hm in. He had this notebook, a regular spiral note­
book, in which he had aciiUbM down all these things that 
had happened to him. Thats in the National Archive. 
Nobody can see it. Except Carrisoi’s got a copy of the exact 
copy. I think its the book, and he put in a copy in there. 
How he got it, I don’t know, but you read that and its, you 
know, stamped "Warren Commwion Evidence,* all ths Jeez. 
And it actually says that he was supposed to meet four guys 

and Uy them out. How they would be carrying; packages with 
rifles in them. He won’t supposed to be doing anything!, 
but he would be paid $16,000 for the fight. Now, ii this 
is true, this—this leads you to there's southing wrong.

Whole died a week later supposedly of a heart attack 
or committed suicide. Garrison says it was done by uh— 
whfs this acid they spray in your face?

Q Mace?

A No, its new stuff. He says they get you reaiy 
good. He showed me how it’s done. They walk along with—
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you have to take '&t—o it u a room 72 degree* to get it 
ready, somiWog, pissuric acid or something Ike that.

Or I don’t know what you mean, You know what, it 

is prussic acid.
A Tha<* it. They Mt you With a spray and wak

real quick. They take pills so they dont get any, and when 

the guy hits the ground, he'* dead of a heart attack except 
he says its wen-hm in the CM. guys that, .you know, 

for the guys that do it. He said except for one thUg 
before when they did it to Photo, they had a glass that 
broke. His investigators found the glass and the FBI found 
the glass, too. Now they don’t use glass. The glass 
supposedly breaks when they ht this thing and falls to the 
ground. Tha’s the evidence he had on this, so be feels 
that PhuTe was killed. Which leads us up to that he opened 

the case on the indictment of Cay Shaw and Pharie. Phorie 
died; Cay Shaw is free'on bail. Shaw’s defense has asked 

where GarHon gets an his money. Now, first, he had a 
hundred people, I think, in New Orleans that; gave hm money. 

Now some of them pullM out; .they're scared. Which brngs 
on in time now the Martin Luther King killing, he says, is 
connected with a guy that will never admit that he shot him, 
and he was paid. He—the bullets used to kill Matin Luther 
King were speciallymade bullets. They wew’t regiUar 

bullets that you buy in * store. He has definite proof of 
this, and I belies 'that the billets were specially made.
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After the Hornet Kennedy thing, affair, where I was going to 
tell hm that he had this evidence, I went -before he gets 
killed, I tod Mankiewicz the story. Frank Malewicz, a 
portion of the story in hopes that ho would gel; me to Kennedy 

and I would alt In a room with Kennedy and tell him duet Ike 
I'm telling you "Look, nm getting from the horse's mouth, 

whether you beliten it or not, im just saying this, I tear 
for your life because this guy tells me that there are people 
that want to shoot you." He has a plot whether It's true 
or not, but I have seen so much stuff1, and the moire I'Ve 
seen it, and there are a lot of people that believe .it. In 
fact, the polls show 85 percent in the united States dont 
belies that Lee Harvey Oswald did it alcne, and I think this 
has been by the press, these stories, so, therefore, I 

wanted to go to hm just as a person because I knew hm. He 

had done certain things for me, Kennedy', really, that if he 
Iked you, he really Iked you. I have been with him on the 
press plane and we'd have to Imie, he'd say, "Come on with 
us to Nebraska or Indiana. Come on, forget .your job, I'll 

pay your salary, DoTt worry about it." Or, "JO you have 
to Have row? You can stay with us." And I Iked him, and 

so I did a lot of work for him on the side.
Which brings us to the point where I felt that he should 

know, One day Frank Mankiewicz cane back here after the 
Indiana campaign. Apparently they wanted to wait and see if 
they'd win in Indiana before they had any answer. Mankiewicz
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said the SentUr does not wish to know any fmtiM> and 

the answer is no, and he said that right in .tent of Dick 
Cine in Kennedy Headquarterse. The answer la no. so I took 
it, and I get back to Garrison through a bachelor that works 

for GarriMn and told him the answer was no, but I felt that 
be did know areadyr-^MeelMdyr .Is* had told the story, and 
I think that he coUckx^t do a thing about it# If it was as 
powerful as GnilMn said it was, what could he do. He 

probably feared this—sMotthigg could happen to him.
About six weeks age I was in Sat Lake City, and JM 

Gearriscn was at the airport. He had hand«e—I guess he was 

on some (*) so I want over to hM, and I said, "JiM, how are 
you?* He said, "Whit are you doing heret And I said, "You 

knew, just here on business, in with a group in Sait Lake 

C-ty (*) 1 said, "Did you know I was right next to Neibert 
Kennedy when he gelt it?" No says, "dees, I didn’t know that. 
I hav<ent talked to anybody that was there. So he said, "Let 
ne ask you a question. De you think Virion Siihan and ail 

these guys are ted up?* He says, "He's a coMpany Man" 

New what he Means by company san either could be taken that 
the ooNMttoo has put out Money to get rid of Kennedy or the 
d.A. in some way had a director on Sirhain. He Says, "Watch 

this come out in the evidence that he's in with some group 

called a Free Jordanian Group, or someething Ike that, and 

he used special-type bullets, butts, that he bought that you 
just don’t buy at a regular store or don’t ask for th# type
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if you're Just a guy that dowsnt know anythin about guns. 

Those bullets were-I don't know—this is what be tells me 

those bullets were a certain type that would really do a Job. 
Whtter this istrue or not, I don't know* I have never 
checked the bullets. But I said, "Ciettany they worked; 

they did the Job*" Be said that he probably was a dupe Just 
Ike Harvey Oswald except groups got to him and instmed 
hatred in him, but had he missed, I know to be true and have 

proof, that there wee other people at that Ambassador who 

would have mad. sure that he got kiUed that night. They 

watted until it was announced on MBC that he had won 

oa.ifornaiis primary because that gave him alsad. That lead 
couldn't have been stopped to a point at the Democratic 

National Contention, so therefore a lot of people didn't want 

him to become president in any way, shape, or form because 

there may have been fear that he would reopen the Kennedy 

thing. If that had happened, a lot of people would be in 

deep trouble, so there was a plot to get rid of him. He said 
that I even venture to say that James 'Ea*! Ray in some way 
was near Sirtan Slrhan in Los Angeles on a certain night*

Now, this is as far as he has told me. He's going to 
be in Los Angeles next week or the week after. He'll cal 
me when he gets here. I told him what I told the FBI, a 
portion of my story, and I'll tellhm I told you this because 
its a mater I feel that I don't want to make Ike IS a 
liar or anything;* That story is so alamin®, if it was true,
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that 1--I—I think that it should be known if it is true. 
If .it** a lie, take Gtarriion and then throw Ma out in the 
river and let him be a joker for the rest of his life. But 
the way he tells it, and he's no dummy, he's a district 
attorney of a parish; he's a former FB agent; he's a graduate 

of Harvard Law School. He's no durmy. I mean if he's doing 
it for headless, he better get something quick because the 
people are saying he's phony. But the Federal Government— 

he knows, and he can show you, evidowe that the Federal 
Government is paying Clay Shaw’s defense. Figure it out. 
Who’s putting up the money for Clay Shaw. He's broke. He 

has no money but yet there's a fantastic defense against him. 
How, they have something ftam the Federal Government that's 
stoppiig the whole trial. The Federal Government is (*) 
in the state trial to stop it and there has been no many (*) 
things thrown in his path that he said, "I'll betcha Clay 
Shaw—* this is what he said, "Why Im going to gelt to 
Keruned—I dent think Clay Shaw will ever got to trial. 
HU! either die of a heart attack or somebo^ wiil get mi." 
And that’s what I said, "Aren’t you scared that if all this 
is tree that they’11 be shooting you?" He said, "Wil, right 
now they woaldnt, but I am a UttU scared. * Lett’s face it, 
Hornet Kennedy get shot. Matin Luther Xing got shot;. John 

.Kennedy got shot, and I think I've got the whole story. Then 

are a lot of people who believe him. im not saying whether 
I believe him or not. I'm saying that if you saw everything
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he had, his detectives, and you worked in this every day in 
your life, you'd either say that's a great story—that some 

of t;he pictures he's got—and then the FBI .telegams and 

documents of people that are lining Ln foreign comtries and 

scared to come back to tie United States because they were 

hwolied mthis* Its a weird story.
Q Ml, now—

A —wen, Het me Just say Edgar Eugene Bradley—
Q Oh, yes, nets go into him.
A He's here# Edgar Eugene Bradley was supposedly

Ln DOUas the day of the shooting* He says he was in E1 

Paso or somewhere else. They've gob proof that he called 
up a girl Lin Oklahoma City ©r Tulsa and asked her to—he 
asked to bribe her or told her that he would make it right 
for her if the told Garrisons investgaitoKss that he was there
that time or had left that night, that would make it impossib; e
for him to be in Dallas. She in turn said she wouldn't lie 
for him. There are other things they’ve got that says he's 
lying and he's—he was in Dllas. D fact, they've got a 
guy that took a picture of him Just by mistake. They found
a picture* They can prove that he was in Dales. I mean thL|
was what he's saying Gorinon Us not playitg games, to
extradite him back and to go to all this problem with the
niece of the extraditoon secretary, he's got to have something

to do with it, so therefore Edgar Eugene Bradley is a former--
works for a right wing organization that is headed by a
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preacher back east in New Jersey* As I say, the funds comes 

from government.fit’s a red line or somebody broadcasting that 

he goes around and solicits money or gets people to Join this 
group. He was formerly an OSS agent during the Second Woold 

War. This was what Garrison said, or some type of an agent. 
He was formerly associate with some fems of the FBI. He 

was made the contact man to hire one—he knew Lee Harvey 

Oswidd. This Splinter Group, he was in—he was -in second 

level. He was given money to buy people. That's why Garrison 
wants him back bady. One -guy here was a phony. I think he 
even went down to New Orleans and told a story, and I think 
Gunrilom wiped him out because he really wanted to—what 
Carriim says was Bometmes they set up people that look 
alike that you know in a mass thing Ike this, if it! plumed 

right, they put a guy here so he looks Ike somebody else.
And look at ail the pictures up there, there's a let 

of people in those damn rooms that you cant even •identify',
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and, its going to take all the rest of our lies to find out 
maybe one person. But you could believe that people do look 
alike, and it was plumed se well that certain people were
put in certain plaices to luk that way, but the real guys 

■were Uken »ut, get out, got away.

Q BY SGT. STRONG: That's a good piehue of you .in
there.

A Yeah, yeah.
Q I spet you when I see you.
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A Yeah.

SOT. SANDLIN: W he now on Bradley. Don't 
think I wasn't scared there. I was scared out of my wits.

or BY SOT. SANDLINs Did you--did you see any docu- 
mutary evidence on Bradley when you were Kokirg at Oil 
this stum

A Bradley is & makse—they want Bradley back be­
cause they feel, that: they can Ue him in right to the payouts 
Infract, they’ve got someone that Days he gave them money. 

The documiUtv—r didn’t care much about Bradley, really. 
All I cared about is if there was four shooters, then one of 
them had shown up and he said, "I am a shooter," and Garrison a 

got bullets, and he knows where one of these come from.
Q WH, why we ask you that question is because

Bradley is a citien of Los Angles, and—
A —wen, I realise that.
of —finish an extradition hearing..
A Being enacted on.
Q Yedh> and I just wondered what the deal was 

actually.
A WH, I think that Bradley in some way must have

been involved because he has gone to great means to say that 
he was’t there to protect his name. Why couldnt he go down 

there? The District Attorney there its nob so much different 
than Evsile Younger. Here's a 'D-strict Attorney, he's got to 
present his case. Now, a lot of people say that cicumstantial
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is the beS way to conduct a .trial* They say that they can, 

by ci«umUntiia.ly connecting a lot of thing#., Garrison 
could win hi# case down there and indict Clay Shaw and al 

these people all the way up to Lyndon Johnson, due to the 
stuff he's get* And he has shown me and I have seen from 
other people that have worked for him* And the way he’s 
conduced his investilgatiom, it was almost Ike an JK 
investigator, A e*XA* investigation, the way he got into 
certain places and stole documents that never would have been 

made available.*
Q Or bought them*

A Or bought them, sure* And former JK agents
that have resided that will tell the stores the way they 
are, and former CX,A* agents, or people that had, lets say, 
that are known to have worked for C*1*A« and they are in 
foreign countries wil come here and tell the story only if 
they are granted that they woS be shot on the way in or 
way out;, or whatever It is, because a lot of people have 
been shot*

Q Now, let’s disregard Garisoi—your conversation
with Garrison in Sat Lake, or wherever it was* Do you 
personally belie™ and have you uncovered any evidence in 
you—on your own to lead you to believe that Sirhan is 

enrolled in a conspiracy? *
A Well, other people-hen's southing that is very

inteiestng;. Garrison, says this, and I have seen this happen.
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face it, everybody was confused. Mow Yorty was confused;. 

I mean he's*—he said a lob to hurt the case in some ways, 

but one of the things I noticed .Mayor Yorty saying, and 

where did Yorty really get the fomiaticm unless somebody 

shoved it in his hand and said, "Here it is,* or a policeman. 
!’« not saying anything about the police, don’t get me wrong.

A He said that—that Slrhan was a member of the— 
whai’s the name of the gay, the young Commnist thing?

Q DuBois Cub?

A Yeah, (*) with DuBois. He sad—I remember seeing 

on television he was a member of the DUBis, then when the 
■reporters asked him, he said, "WU, we have no real proof 
that he was a member, but he was at meetings of the DuBois 

Club." So I asked Garrison about that.
. Q For your mifomaticn The Fes Club on North

next to
Vermont is/aDuB>is headquarters.

A The Fes Club is a—a—

Q Arabian nightclub.
A Arabian. Okay, okay, X know that. I know

certain things are happening;, but this infomatow was pla^ 
into forty's hands, and forty said this at a press confennce 

to throw light that the guy was a Comme. In wae ways, but 
now it changes now that he really hated Kennedy supposedly 
because of his alliance to Israel and the Jewish people which 

the Arabs are supposed to hate. But the guy had been here
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for se damn long. He went to school here, and lets -face it, 
he had as many American Ideas as anybody else. When you get 
here at a young age and you go through the local schools 
and everything, somebody had to pump inoernatlon into hm 
and get him to hate to sheet, 

Q Waat, now, we're talknrg about—we»re talkng;
about—

A , —you asked me de I believe that there or de I—

Q —do you have any evidence is what I asked you,

Do you beUee in your own heart, and do you have any concrete
evidence outside of--

A —I have no--I have no evidence. If I had
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evidence, Id bring it—#H it to you.
Q We wish you would if you do.
A No, no, I dont.
<l If you ever uncover any.
A Wil, I*a»—I*m—lote, I'm working on this on

my own*

Let me explain southing to you here now, Richard,
nowtaUcng about hating someone and then joining with two

25

26

on three other people, one of the persons to commit an act 

is two difenent thirgs, and we must bear this in mind. New, 

we’re speaking of Sirhan maybe being pumped full of hate by 
someone. There's one thing, he doess't have to act on it, 

does he?
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V V 32

Q No, but if he conspire* With one or two or three 
people over on the other side here to buy a gun and to buy 

ammuition and go kill sememe**
A —where did he get the $400 to buy it?
Q WU—
A —an ixsuuance dam.
or That's what we have been told. (*)
A -That was haf of what the money was supposed to

be received (*). Wei, it was supposed to be a thousand

dollars. I heard that he was given a thousand deUaie by 
someone, unknown person. Garrison has preef of this. He 

says that the money was given t;o him was a thousand dollars.
Q in addfim to the so-called insurance money?

A I assume no. I don’t know how much the insurance 
was, but I'm saying there was extra money given to hm. Uh, 

Garrison feels that he was induced or seduced or whatever 

you want to cUl it by n group of people of which he didn’t 
know too many of the people that he was in with. New, to 
get aims guy to hate somebody to .shoot him is very, very 
hard to do. I mean, I cou.<dx’t de it, and you coud't do 

it 'because to get thim aroused to a certain point, put the 
gun in his hand or give him the gun to go to de it, or make 

him buy the gun is very hard, and that is why sort of it's 
in my mind it oodxdnt be connected, but how many tmes is 

a president and then a guy Ike King and then in—the Sector; 
all in the same family, all against war, violently against
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wa^ how come they get .shot? Now this is the average mind 
of a person-heU say ltrs hard to belUve that they couch’t 
be connected, but fom whet Ibe seen and what I Ve heard, 
now getting back to the-the DUBU, pitt-at the same time 
if you look back in Danas, a Che Curry lasted certain 
'statements right away thate put in his hand that we have 

a suspect who was a member of the Free CUba-aor wmaswir it 
was-and they lasted these statements iimmedstely right after* 
wards, This is a certain planned thin* It was done with 
Martin Luther King with certain th&gs Now somebody got a 

police jadto-a leuttmant so and so in the Police Dqpatmmt 

in Atlanta, or Memphis, excuse me, go on that police radio 
and ordered police cars to a certain point in the. It was 

an recorded because the police record their radio systsm, 

yet that lewhnnt that was on there was. never there, and 
he didi» t say those messages, and this-eem now, I mean, 

it s been reported that somebody got in, took a transmitter, 
got on the same frequency. Mow that's easy to do. Most 
police frequencies around the country are ai the same, and 

he ordered time police cars away tom the area which teed 
up this thing for about an hour and a haf so that Karl Kay, 
or whoever he was, could get away.

Q WH,-
A —ww, I conceived there was deep confusion in 

that hotel the minute that it happened. The people on the 
outside of that ballrom didn't really know what was going
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on except people yellng, "He's been eh*," WU, they 
didn't know, really, who's been shot. You could have made

your way out of that baUxxm^ so easy if you had been 

involved because all you had to do was wOk through the 
crowd. People had their heads down. I walked in that crowd, 

and I said, "Gee, it would be so easy for nuts to be in here 
to do this. There's so many people in here." Now, Kennedy 

not wanttag protecti<m-be reiaiy didn't care about it, I 

don't think. I think he know that if somebody wanted to get 
hm, they'd get him, even the Los Angeles police special 
squads, if they have them, eorttaH have protected this guy, 

because if somebody wants to kill you, I don't care who you 
are, he's going to get you.

or BY SOT. STRONG: WH, he shoudi't have been 
killed ta the area he was. that's the only thine

A Let me say this. Had Srhan missed, there was

somebody el.ee supposedly to do him in in another area.
a WU, the statements that you made, if someone

is going to get him, they’re going to get him, that's a tone 
statement.

A Sure, that's whether it As an asssas—l mean 

that’s a conspirator or not.
Q BY SOT. SANDLLN: Gtting back new to Sirhan, 

this is what we are vitally concerned with.
A Listen, if I can help in any way, I would give you 

my services to fnd out. I wUU—K'm Koking at a certain

Form 618 (R-J-4)



1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

. -12

13

14

15

16

17

18

19

■20

21

22

23

24

25

26

V • 35

aspect of the thing. Whoever I find I’ll-
a —have you talked to anyone outside of Garrison?

And you understand now we appreciate your coming and talking 
to us. Now, we are not arguing with you.

A I understand this.
Q But have you talked to anyone who, your being a

newspaperman, a man in the news media, have you talked to 
anyone who has infered or has toW you that they have any 
evidwce regarding Sijhanbeing involved in conspiracy?

A nt’s what you consider evidence. You mean

outside of Garrison?
Q Uh huh. ,
A .Garriim is the only one except for I’ll say one

other -person that knows Garriscn and heard the same thing.
a Have you talked to any other law enforcement 

agency regarding the lnlfomaticnl you have given us today?
A TheFBI.

Q The local FBI office in Los Angeles?

A I talked to Dick Wolf who came to my house who 

is investigating; the Kennedy assasination. I told him the 
same story*

Q Have you talked to any news media besides your 
own?

A No, the reason X never talked to news .medias, I 

know the news mdda—I mean, I don’t won’t to talk to them.

I felt that if there is a story such as this, and if Sirhan
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Siihan is kvoiwd, then if Id find suit anything;, I would 

go either to the FBI or to the local police.
Q May we explain something to you:iew^ Richard? 

Wert do they cat! you, Dick?

A Yeah, cal me Dick.
Q im Sandy and this is Tom. The Loa Angeles

Police Deportment and the .Matriot Attorney1* office of the 
Cornty of Los Angeles is charged With the respenibility of 
this case. The FBI is not; we are. Now if southing blows 

or southing goes haywire, the PHI wn new be held 
acco'unaIiLt> but we .wn, ike Dallas is.

A X realise that. X agree with you.
Q Now, X want to explain something to you. Because

Senator Kennedy was an officer of the United States Govern­
ment as a duly elected Senator, this is the sole reason why 

actually the FH is on this case. Xf he had been a city 
Cowilman theyid mme-or a Couny Supervisor,

A They woudnt care.
a Thia is right. Now, this is why X want to talk

to you in this vein because in tie fuhw-im, X cant sit 
here and neither can my partner sit here and tell you not 
to talk to the FBI, but we would appreciate very match if you 
have anything, and you uncover anything,, that if you would 

call us and talk to us first because we have the total--
X mean total rtipol•ibblityf.

A WU, let me just say this, the funny thing is,

F««618 (R-3-41)
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and I told this to the offCers up«ta.r*--
Q, Y*«h.
A The day after the shotting of Sector Kennedy 

I called the District Attorneys Office, Evelle Youngers 
Office. I didn’t know who to talk to. I said, "Look, I 

was right next to the Semtor When he was assassinated." I 
told—that night in confusion even the police were contused 

because there was a polieman, a young poiceman there. He 

didn’t know what to do really, I want up to him, and I 

said, "Look, I was in the room? (*) "I was in the room and 

I was right next to him. You can see ail the bltod on my 

leg." He said, "Dm’t bother u; im busy, buddy." And I 

said, "Hey, look, "-you know, look, I can understand that I 
would have done the same thing# too, people 'running; around 
with guns there, the police running.

Q I was a young polleaan once.

A Okay, so the next day X called! the District 
Attorney's Office a couple days later# and I said, "Look, I 

gave my name to a paceaat there, but 1 think he was so 
confused he didn’t know what day it was, and Id Ike to 
teU—X was at the assassinaticn and if you need me, cal 
me " That afternoon the policeman called back and said 
this is police officer no and so, and he asked me where I 

was, and I told him and he said, "'Good. I’ll put your name 

down and if they need you, 'they’11 cOU you" Okay, 

apparently you moved your investigation from Rampart ^.strict
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V V 38

to the mOin thng» I don’t know if you lout the papers or 
not because my name got lost because Risener or Risen up­
stairs-—

<1 Wit.
A —called the 9000 number building Where I have

an office and asked the—this was Just last wee—I mean 

this 1s nov> w're a month and a haf or two moths—
Q —X know, let me—

A --! know, I’m just saying this is Whitt’s funny. 
He said, Wve been having a hen of a time to find out 
Where you were." He says, "We want to talk to you about the 
Kennedy*—be told me about the Rampart thing. I said, "Well, 
I’ll tell you anything you wontt to know. I’ll tell you 
Where I was--you got all my pictures. * The hteresting part 
was one week to the day the FHI was right at my house. How, 

I was at Salt Lake, and my wife called me and said, "There’s 
an FBI agent that called here and they want to see you." 
She says, "Are you in any kind of treble?" I said, "No. 

No. it mot be the Kennedy thing." Now, I felt that I—I 

ascd—I thought that the District Attorney** Office this 
policeman had given my name to the ra. so I called this 
guy wofim at Los Angles. I said, "Look, IH be back’— 
it was on a Friday—"!’! be back and I’ll can you as soon 
as I get in." Hi said, "As soon as you get in, can me and 

I’ll have somebody come out to your house and trike your 
statelet.* WU, I got in and I lost his name. My wife had
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Ms Mme on a piece of paper, so I called the FH1, and I 
said* "Look, I cant remember the guy's name, It's Dick 
Lewis or Dick Smth," and she says, "Look, we've got plenty 
of FBI agenits, Ill transfer you." They transferred me al 
around the place and then that Monday that guy called me up

back?" And I said, "To be truthful with you, my wife lost 
your name or the phone member, so I asked information for th 
nurnbe,1 He said, "1 would Ike to come out and see you rig 
now* "Okay, come on out" Now I said to hm-particularly 
I daid, "Wei, I ike at 2010 micxest Road up in Henwood, 
He says, "W01, you IVe on the second floor, don't you?" H 

says, "Is there room in your garage?" Mow, I liw in an 
apartment* a double, two stoyr-bbecause the last time I was 

up there, there was no room in your garage,” so that moans 
be had been there before now either to look for me, not 
ending us home, but he knew exactly where I lived. He knew 

my phone number which happens to be an unused Ike, so he 
had had to gelt it fom-the telephone company,

So when he got there, I sboved-toid him everything, 
drew the pictures where I was, and I related—! said, "Look, 
IVe never told this to an officer of law before, but I got 
to tell you now# Kennedy is dead and it redy has Mt me- 
this story which I told you, He argued about it, and he was 

a nice guy, don't get me wrong; he was a very nice guy, And 

he said to urn-let me just fntsh thin-~he kind of 'disbelieve
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from our local offiee here.* Now, he is in ehaxga of an 
investigation, I guess, ike you say ■became it is a Soutaor, 
but I think they are involved in a lot Just the same as you 

are. I think they are lookng to see if there is a con­
spiracy.

<1 Aboutely.
A I mean, let's face it, Just because he's an offi­

cer °f tie anted States Government, I think they are deeply 
hivolwd to find out. , •

SOY. STKWdi *» are deeply involved to fnd out 
if there is a conspiracy, too—hte Los Angeles Police 
Department. And we're going to delve into it very thoroughly. 
(*)

A I think ^s is the met important thing that you can 
do. ' ■

SOT. STRONG! Abssoutely.
SOT. SAMSLSi Tat's why I asked you a very 

pertikeit. question. >
A Yeah, if I have anyhing—if I can uncover
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BY SGT* SANDLIN: This is an opinion you have

A Ths is an opinion I formed because- 
0 —lew did you from this opinio?
A Because I tee! that the guy—now, forget the

idea of — being there*
£ Just forget Garrison now. The Jewish thing (*)

Forget Garrison. We want to talk about you only* *
A I feel that this guy in some way was driven 

either by money in certain debits put away and by certain 
people telling him in California he'd never go to the gas 
-chamber because he wou&i't, because there's a moratorium 
on death here that pubic opinion-ad even you've seen it— 
now public opinion in some way now would be for him, and 

they have received letters praising the guy for shooting, 
that held never go-hw odds were that he may gelt the death 
penalty but he'd never die, and he’d be let out. Now, how 

old is 20—20 some years old? t
SOT. ST ON i Twety-three

A Let's Msnme say you spend fiie years it the
comity JOU or in priscn; you get out and they’11 depart you 

back to Jordan maybe, or you write a story and somebody wn
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pick it up becauM that'* what happens. Now today's people 
are made a hero, you know, if they coudt armes. Right now 
the way of our courts are-oa even said it whan you came in 
here—ttere'a a certain-m cant even do, and him being non- 
ccmittal from what I have heard, he doorn't talk to anybody. 
He's never even related to the case. Sombooy-ncw, he»s 
not that briaht that he*a studied that auk law to earwrs^R(llla?1l» mucw 4^^w

ttethins. said a. dam tknlees ha has saidavo•w▼’w^jj|1| won

it to this lawyer of his. And I don't think the lawyer is 
even koIak saor shah he has hla hr nurse he ean^tswvew^ ^o^f| -sa^ w^av ewe a^^s •w^m ,,^aeo^usa cwww.

Q BY ser. SANMJtNt But no far, Dick, .you did not-- 
—n my mind i say this* i teei be dad not act 

alone.
or Al ight. Bet so far you penoinaiy have not

uncovered any person or group of persona that has taked to 
hid has said hint sear ^^vounv s^^^^n^ey?

Now, im net being arbitrary, im not arguing with you, Dice, 
but you have not uncovered yet, an* im sure you are ail ears
and eyes, and you yet have net uncovered anyhing pertinent 
that you coOd rvaHy put your hand on that would indicate
tint he was Hanw* by people or that he was paid by 
people or was part of a group of people.

A I can amwor your question up to this point. 
a You feel in your own heart (*)
A I feel that, aM this is I--i—htattever you said, 

X say I do not know of anybody tt>at has actually given hm
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money* has been seen with him-I dent know the Hop* th# 
he is associated with because im not an investigator. But 
from What I have heard tom other sources, Carson and some 

people With Wrisoe**
Q Wet do you think of the posibility of him being

tuned on by a natiornaiatic fervort
A Wet, I said that could be tunned on. You mean 

a nationaiitic ferror against Kennedy? 1

Q An Arabic natienaistic fervor after the Six 
Days* Va With Egypt?

A He could have been. He could have said its a 
terrible thing (*) b# I think heS a itteie-ong enough in 
this country lets face it.

Q You mentioned an office here. You say you have
an office?

A Yeah. . - (

or Where is that?
A 9000 Sunset Boulevard, Suite 510. we*re just 

moving in, and it’s Just being decorated. The name of the 
company is Odor Corporation of America.

Q BY SOT. STRONG: Olor Corporation?
A Color, and IS president if it, and its a

tocailyo-wwed aubeidUry of ayro, Gy-r-o, Dynamics Coopoatirn

25

26

and Im a We president of Gyro.

o BY sor. SANDLIN: This is a local firm, toot
A No, Oyo is in Salt Lake city. We are in the
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closed circuit admetiahg} business, And the reason I went 

in there, Ron Buck ia in there; Piere Sanger is in that 
cffie 

Q I see.
A And I know them.

Q Wet is year leephone number them Do you
have one yet?

A Wil., its net instiled. In fact, I had the 
numeer-the tdeihone company gave me the number, butt its-- 
it won’t be in the teethtene bosk* You can reach me through 
those two* 

or Fine. Now, lets recap briefly’ here* You say 

you met Garrison in December or January?

A January, 
Q January of 1968? New, how many times shce you 

met Garrison have you met him personaiy and -talUced to him 
personally?

A Twice. The first time and one other, but I have 

talked to him on the phone many times, 
Q On the phone many times* This is fomi Los 

Angeles to New Orleans?
A Or Palm Springs or in Los Angeles when he's here, 

or other places teat be is. He’s very scared about phones 

because they have bugged—I know his phones are bugged, tat 

he usually called fom the New Orleans Athletic Club on a 
•pedal me, and thats when you can get a hold of him.
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*3a
Q Now, back to you me of endeavor, you say you

started Tempo?

A I produced a show called Teapo.

• Q Tempo If

A Yeah, with Stan Barman (phonetio) and Mala Ole.
a And Mien did you start this?
A in DeeeriMnr.

a in December of 19671

A <67, right.
Q And how long did you produce that show?

A I worked there until Am of this year.
A Aril of thia year, and that is CBS?

A No, no, that:'# RKO Geem, NB tamai. But
la March of this year they appointed me news director of the 
choana.

Q Channel 9?
A OianiMl 9.
A You stayed there until Aril then?

A And I had a fight with management because Channel

9 doten't make any motuy, and they woilhnt put up any more 

dough, and I was working ten hours a day and I wanted more 
mcy.

Q Good. You answered my next question.

A We had a fight. I had a flight with the president 
and wise preeihmt and Me genarai manager, and he sad, 
"There is ■Ou doo," and I said good-bye.
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or Wurt 1* his name?

A Wily Shewn,.
0 BY SWT. flMKi Wily ShoenT

A Sherwin, S-hne-ir-wi-n.
Q BY Mt. SANDIA: How did you think that these 

no-«Ued newsmen who were jab-time detective* to reflect 
back to your staged;. how de you think they gob to know 

about Bradley?
A I could tell 'you one person was following the 

case of aaribom, became trends of him when they first 
opened the trial or first indicted Cay Shaw, and he became 

fiends with him here working in Los Angeosu I think 
Garrison got to him and said, *We have somebody wM Ike 
you to look at." They then said none ofthese guys get paid. 
I think Garrison pays their expense# if they have to travel 
s* far, but they don’t get paid. They do it because they 
beliera seriously that he’s got something. Say, there is 
another nurastnig thing, out at Van May# airport there is 
a—B-25’* that are being rebui.it and U-2's that are in 
hangars out there, and they are heaily guarded by--by army 

or Hr force polira, There was a guy that was in a picture 
that Dasriron-that was a really strange thing, a picture of 
a man that Garrison had that was connected in some war— 

(end of one side of tape), And he was gone. Now if that 
was a fantasy or anything;, but this guy took his picture, 

this local guy took a picture of the guy, put them together
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with (*) and I saw both pictures and it’# (*) the same guy. 
Wll,you could say those were the same picture* except one 
was in New O—or one was in Houlton or Dallas, wherever it 
was, but this one was taken out at Van Mays because I saw a 
sign, Van Nays Savings and Loan, and a building behind, but 
that has diwjeared supposdiy.,

Q BY SGT STRONG: When was this, point of time? 
* A Just about Id say March.

or You think those planes would sttU be out there?
A Ch, I think they're there. They take off at 

night.
Q BE SOT. SANDLBl (*)
A You can sit out there and see it taking off.
Q Beaing in mind the fact that Oswald was done in

with by Jack Ruby# do you think there’s any possbility of 
this Clay Shaw and this Gene Bradley being knocked off by 
their own people to shut their mouths?

A I don’t know. If they work that way, I assume 

they could. Garrison thinks that Clay Shaw will die of a 
heart attack like 17 other people have died, Ike Shrifts 
of the Dallas County Police Department. Two Sheriffs ht 
each other headon with a car and died. I mean that's kind 
of-- .28-year-old Shelff has a hear; attack? I have Ikied 
at every one of their records. He’s got a file there that 
he cals—what do they cal the thing where they put it away 

until 20—
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Q Archive*?
A He called It the Gurrison Archives, and I mean 

you cant get in that room. He's got guys -DO.hs-X mean 

New Orleans State Police or County Sheriffs in there 0.1 
twee*, then he's got a guy sitUrg in there. I think they 
change the guard. Its Ike where you have Sirhan Skhen. 
But he lets you go in there and l<ok at it because he dotss*t 

want to hide it, and hets got fiets on an these mrstericuxs 
deaths; and artier you read those things, I mean polke offcexs 
being shot, somebody cult here in Long Beach, caifornis, that 
was connected With the case was shot risht in the Plice 
Department, 

a Have you ever talked to any members of the Slrhan
fam.ly yourself?

A No.

Q Have you ever seen them?

A On televieiim.
G Have you ever talked to any so-caned trends or 

associates of Sbhan Siihani?

A No.
Q Have you tasked to any member of the Matrict 

Attorneys Office or his defense attorney** staff or any 

authorketo agent that has talked to them outside of us?

A I don’t think so. I talked to the .Mstrict
Attorney when I told him about being there with Kennedy* The 

reason I haven’t done too much about this, except I have

form 618 (R-3-4)



• • 47

1

2

4

5

6

7

8

9

10

11

12

15

16

17,

18

19

20'

21

22

23

24

25

26

certain-w have been setting up this company Which is a W 
thing. Ws’..re in Ui these hotels on closed circuit, and there 
is a lot of money to be made in this, and Im president of 
the company, and I have been setting it up. ■

Q Have you eve* been arreted?
A (Yes. , . '

Q What fort .
A I was arreted in i960, something X owned, a 

company called Dick Hombick (phonetic) and Associates up in 
WOnut Creek, Caifornia. X had a saleman who aimed a 
sales document with my Mme on It-his name and my name. It 

was for a $20,000 sale. No forged the customer's name. He 

got the commssion, took off. He left. I thought he was sick 
or something; because X owned the coapengr, the guy sued me on 

a civil suit. X refused to pay it. Xt was two--a four 
thousand dollar MH. X refused to pay it because X took out 
a warrant on this guy for forgery, but because X owned the 
company and because my east was on there, they—he police 
thought that X might be involved in it. X went to ponce 
headquarter—there was a sergeant-ad not San Jose, but the 
Comty—whatever county that is, and X always have nice cars. 

1X had a Cadillac. X have one now. For some reason this guy 
doern't Ike young guys that drove CaiHace, and he says, 
"Xs that your CadlDi# out in our drieway?* Wei, it wmrn’t 

•in their irvtway. Xt was parked out to the side. X said, 
"Yes, it is." And X had a phone in it because I'm in the
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communcatioss business. He says, "How in the hell do you 
make enough money to suppot that dam cadinc with a phone 

in !?• And I said, "I don’t think that is any business of 
yours" You know, I got mad because he really didnt have 

the right to say that. WU, he didn't like that, and he says, 
"You signed this guy's name because this Gay so and so, we 

cant find him, so we thnk-wosnid you write the signature 
down hem," and I wrote it down, and hossaid, "I got a hand­
writing expert here, the best in the country, that says you 
signed that." I says, "1 think you tort ter prove it in court, 
and I'll get my attorney" He says, "Wat do you mean you're 
going to get your attorney!" I said, "first of all you made

me sign ai this stuff here I told you-*
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Q -you had actually been booked?

A No, no, he had me in this room signing my signa- 
tore, and I think that was' against the law to be truthful 
With you. And I did it because I didn’t sign the thing, and 
so I gob really made and I said, "Look, if you want to arrest 
me would you please do it so I can call my attorney 'but I 
don't think you can do it." He said, "IVe got a handwriting 
expert in the next room, but wat here" I said, "Unless you 
arrest me right now, I’m going to walk out because I don't 
think you have anything on me I did not sign that. Thia 
any Gay so and so did it." All right, I had a cornmnicationi 

job iU which I net up a trucking company# «oMKuieatton# 

natlorndd*. ThU was 1963 I went back to New Jersey and .art
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up th* aommnications system for them. At the same time I 

was offered a Job as national director of taimdsOni for tm* 
Mag«ine. It paid $68,000 a year salary which is a big Jib, 
I was 26 years old, and you know that’s a damn good 3ob, and 
a hundred percent expense*, so I took that job. One moth 

latter my dad cans me up. Wie tom Fresno and he’s assist­
ant supertaendent of Fresno Comity schools. I played 
footbO! there. Everybody knows me. I know the FBX agent 
in charge of the offce there. The FBI comes to my dad’s 
house and says, "I’m Hokhg for your son.* I dated this FBI 
agent’s daughter. And he says, "What for?" He says, "Some­

body up in Santa Clara has titan a warrant out for forgery, 
and he skipped the country." My dad says, "No, he’s Uvng 
in New Jersey I*11 tell you his address and everything.*

So my Dad oaas me up and he’s really, you know, my 

dad’s a school teacher and H this, and here I got this 
great .Job, and he says, "Rich, the y.B?—he was crying--"the 
FBI was here to arrest you, what have you done?" I said, 
"I don’t know’ So I called my attorney in Caifornia, and 

I said, *The FBI has a warrant for my arrest, world you go 
fnd out?" He said, ’Wei, don’t do anything uni! they 
arrest you.” He says, "It may be—do you remeMber, did you 
comdt a crme?" I said, "No, butt there Is a dea up in 
Santa Clara ComLy,* and that was it. Anyways the FBI 
arrested me; that was the arrest. I don’t know if you cai

26 it arrest—hey arrested me and t<ok me to the United State*
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Commaeioner for extradition to California. 
0 Were you fingerprinted and booked? 

A on, yeah, marshal and 0.1 that. 
q pictures and al thin?
A Ny uncle was a former—"
or —you were arrested in New Jersey?

A New Jersey,
Q By the m?

A By the nt,
or And extradied out here,
A WU, I was never extxadied cult here,
Q I see,
A I went to the Unted States Commusioaer by the

name of Canoaraa (phonetic) in Aitherford, New Jersey, Xy 
unele was a fomer Attorney Geminal of the State of pe»isl* 
vania# And I didn’t even motion it, but this guy graduated 
fom the university of .Pewwylvainia with my uncle, so he knew 

the name, He said, "Are you a relatve of a Lubic in 
Pmalywldatl, 1 Mid, •?«•.’ H» says, "I, your unele « 
Ifomer attorney grnin«lf* I Mai>~-X mean, I Mid, "Ny unelee 
an liie there," He Mid, "I graduated with your uncle." 
He Mid, "Whet the hill are you doing here?" He eeye, "I 
don’t want to know too much abou it, it’s not my job to know 

anything about this; it’s an extraditicm thing, Th^’m going 
to take you to the Hudson Co»ty Jai," And at that time the 
Hudson Couaty Jail, they had just arrested the warden of th*

Form 618 (R-34)
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for am khdo °T stuff, ana I said, "Oh, man, I got a 40b 
wth Time and they're going to -fire me if they hear thia." 
He says, "Have you got a hundred dollars on you?" j said, 
"»<*." b My#, "01V. M . hundred dollar, and IH-ou 
poet a thousand dollar# ban. Get the hou out of hare." 
The FBI takes m home. One of the guys I had gone—mmt to 
tw UUvnnity of Idaho and played footbQl up that#. One if 

the FBI agents had phyed against me in Colorado. It was so, 
you know, he .said, "Whit in tie hell Io going on?* So i told 
h^ ^a story, and he said, "We hate this stuff. This is a 
WU miction. * Anyways no extradition They were supposed 

t0 send a guy out. I refused to be extradite. I wanted 

dse to to really—toausi* that sergeant was the guy# It was 

a sergeant so and no, I forget his name. I-om year later 
to p°Lic d^ st that guy-that town where I iVeed-amer 
up and said, "j have a warrant for your arrest,* K. said** 
I said, ^jirf* Ke said, "WH, a year ago toe FBI 
arrested you; nobody casse to get you, but now they want to 
tetoyoutodc." That's a year Later. I had contacted my 

attowy, and I knew what it was about;, the $4,000, so I 

caned my attorney right away, and I said, "Leak, Paa, I'll 
send you 1^ $4,000; lets get this thing ended onto and tor 
al," plus I tod paid $2,000 ti attemys and they (*) nit to
be extradieiKl.

26

Q This was’t Paul Caruso?

No, Pm Manner (phobic) ib Fresno who want
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